
Otroci in
čebelarstvo

Sto otrok je 15. oktobra obiskalo izobra-
ževalni Center barjanske čebelarske druži-
ne. Osnovna šola Oskar Kovačič je namreč
organizirala ekskurzijo za ogled čebelarske
razstave.

Sledimo dve smeri, je v svojih uvodnih
besedah izrekel Feri Podržaj. Rekreativno
in gospodarsko. S čebelami na asfaltu nimaš
kaj iskati. Moraš v naravo, v gozd na travni-
ke, na sveži zrak in gibati s sto koraki in
počepi. Delo na svežem zraku, človeški or-
ganizem samo krepi. Rekreativno to veliko
pomeni.

Gospodarska stran takšnega dela je še
neocenjena in neizkoriščena. Dejstvo je, da,
ko naši gozdovi zamedijo ostane na stotine
ton neobranega medu. Dovolj bi ga bilo za
domače potrebe, kot izredno koristno hrani-
vo in še bi ga ostalo za tuji trg. V času, ko
imamo finančne težave, bi nam bila njegova
vrednost še kako dobrodošla. Naša zemlja
ima bogate možnosti za izkoriščanje tega
bogastva. Žal jih izkoriščamo samo v mini-
malnem odstotku. Druge koristi za uspeš-
nejše delo v kmetijstvu ni potrebno posebej
poudarjati, saj vemo, da brez čebel in njiho-
vega opraševanja ni v kmetijstvu pravega
uspeha. Nujnost nas sili, da se boljše organi-
ziramo in prirodne danosti boljše izkoristi-
mo. Tudi družba v zadnjem času posveča tej
dejavnosti več pozornosti. Logično je, da bo
v prihodnje imel mladi rod važno nalogo, za
uspešen razvoj čebelarstva kot rekreativne
in gospodarske panoge. Prav zato smo bili
obiska sto otrok v našem Centru tako veseli.

Božo Predalič je kot velik strokovnjak na
tem področju otrokom obrazložil življenje
čebel in kakšna so čebelarska opravila. Za
predavanje nam je KS Galjevica ponovno
velikodušno odstopila svojo dvorano. Raz-
stava bo v prihodnje stalna in mlademu ro-
du, kot tudi starejšira čebelarjem vedno na
voljo.

Pozdravljamo iniciativo pedagoškega kadra osnovne
šole Oskar Kovačič, ki je ekskurzijo organizirala. Videti
je, da pravilno usmerja mladino, k dobri..], Irpim in
koristnim, da bodo znali opazovati svoje okolje in se
vračati k naravi, od katere živimo in se od nje učimo.

V programuje organizacija novega mladinskega čebe-
larskega krožka na tej šoli in razveseljivo je, da je že
danes zanj veliko zanimanja. Čebelarska družina Barje
bo dala na voljo mentorj? in najnujnejšo opremo, šola
sama pa bo organizirala mjadino.
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